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Beste minister de Jonge,

Wij voelen ons als beroepsgroep niet serieus genomen nu we niet worden meegenomen in de vaccinatieronde voor

zorgmedewerkers 1 de acute zorg.

Wellicht moet er duidelijker getoond worden wat onze rol in de covid zorg inhoudt? We staan aan het begin van de acute

keten. Wij beoordelen of covid patiénten thuis kunnen blijven of ziekenhuis hulp nodig hebben. Wij worden verwacht

ongevaccineerd talloze patiénten te vaccineren?

Wat denkt u dat er gebeurd met de ziekenhuiszorg als de huisartsen de post covid zorg niet meer versneld

kunnen en willen leveren doordat zij niet gevaccineerd zijn?
Of is de bedoeling dat we mensen zonder beoordeling naar de SEH sturen of meer verwijzingen maken naar

andere specialisten om zo de dagpraktijk enigszins draaiende te houden? Hoe zit het dan met de overbelasting
van het ziekenhuis?

Ik hoop dat dat u zorg draagt voor ons husartsen zoals wij zorg dragen voor onze patiénten.

Met vriendelijke groet,


